
  
  

Protokoll  2024-05-16  
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb    

  

Närvarande styrelsen:  Frånvarande:  

Kjell Carlsson KCA  

Rosémarie Palm RPA  

Tobias Edvardsson TED  

Ulf Westlin UWE 

Kjell Holmgren KHO 

Ingrid Larsson ILA 
Håkan Svensson HSV 

 

 

Zennica Hammar ZHA (suppleant) 

Sara Svanered SSV (suppleant) 

 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande KCA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av mötessekreterare (enbart om ordinarie saknas) 

RPA valdes till mötessekreterare 

§ 3 Val av justerare  

TED valdes att justera mötesprotokollet.  

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi  

KHO redovisar ekonomin. Kassan är 55 489kr 

§ 6 Lokalfrågor  

UWE fortsätter att sköta städning av lokalen. 

ILA ansvarar för att gå igenom köksskåpen och torka ur och sortera bort det som vi inte behöver 

samt för kyl och frys.   

 

§ 7 Verksamhetsfrågor  

- Sommarfest kommer att vara 1juni och priset är 200kr. HSV ansvarar för mat och diverse inköp. 

Lotteri kommer att anordnas med Frank Larsen keramik som priser. ILA ansvarar för listor. 

- Vi har blivit erbjuden att hålla i div 3 spel i september och oktober. 

 

§ 8 Kommittéer  

1. Utbildningskommittén:  

-   

2. Festkommittén: Sommarfest, vi fördelar eftersom behov tillkommer. 
-  

3.Tävlingskommittén  

- Inför div 3 spel får KCA ansvar att kolla TL samt brickläggare. 

 

  



 
 

 

 

§ 9 Övriga frågor  

1. Väckta av styrelsen:  

- Inga förslag. 

- 2. Väckta av medlemmar: 

-Förslag har inkommit om gratis fika på måndagar och inte bara segrande som får pris utan även 

lottade priser. 

Styrelsen röstade nej på grund av ekonomiska skäl då det krävs ett visst antal par för att gå runt varje 

månad och just nu finns enbart intresse för måndagar. Vi vill inte behöva höja spelavgift. 

    

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte till höststart, efter bridgefestival. 

 § 11 Avslutning  

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat.  

       

Bollnäs 2024-05-16 

 

       

  

  

Rosemarie Palm    Tobias Edvardsson  

Sekreterare                                                              Justerare 

                                                                             


